
 

     Ηράκλειο, 21-10-2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Περιβάλλοντος & Ενέργειας 

 

Θέμα: Αύξηση των κλινών για το υπό επεξεργασία νομοσχέδιο  

«ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ – ΕΠΙΧΕΙΡΩ» 

 

Σε επιστολή της Ένωσης ξενοδόχων  ζητάτε σχετικά με το υπό επεξεργασία 

νομοσχέδιο  «ΕΞΟΙΚΟΝΟΜΩ – ΕΠΙΧΕΙΡΩ» του Υπουργείου Περιβάλλοντος & 

Ενέργειας να μπορούν να συμμετέχουν και Ξενοδοχειακές επιχειρήσεις έως 250 

κλίνες και ΟΧΙ 100 που προβλέπει το προσχέδιο νόμου. 

  

Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 

Θα προχωρήσετε σε αύξηση των κλινών για να μπορούν να συμμετέχουν και 

μεγαλύτερες ξενοδοχειακές επιχειρήσεις; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

Γεώργιος Λογιάδης 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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